



WELLINGTON COLLEGE  
HANGZHOU  
惠灵顿杭州校区

## 活动预告

### Upcoming events



University of  
East London

东伦敦大学正在举办关于如何成功完成 UCAS 申请的线上研讨会。您可通过本次活动获得最新的相关信息。

The University of East London are running webinars on How to complete a successful UCAS application. Sign up for this webinar to get the latest information available.

每一位申请者都希望自己的申请材料是最好的。此次线上研讨会将带领你了解什么是 UCAS、填表前准备事项和其他重要的相关信息，如关键日期和申请注意事项，以便顺利提交申请、充分了解后续事宜。

We know how much you want your application to be the best of the bunch so this webinar will walk you through the process of understanding what UCAS is, what you need to think about before you complete your form and the relevant information you need to know, including key dates and top tips to ensure you submit a successful application and are fully aware of the next steps.

日期：2023 年 1 月 5 日

Date: 5 January 2023

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

---

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | [www.huilieducation.cn/hangzhou-school](http://www.huilieducation.cn/hangzhou-school)



WELLINGTON COLLEGE  
HANGZHOU  
惠灵顿杭州校区



**在想申请什么大学吗？考虑剑桥吧 (Think Cambridge)**

**Thinking about University? Think Cambridge.**

Think Cambridge 是一个为期三周的网络研讨会，旨在激发 10 年级、11 年级以及高中部低年级学生们申请剑桥的热情。您将通过了解我们学生大使的轶事和故事了解剑桥的一切，帮助您决定剑桥是否是合适的选择。教师、家长和其他支持者孩子的人也欢迎在第一周参加网络研讨会，Think Cambridge 将为计划申请剑桥的申请者提供所需信息。

Think Cambridge is a three-week-long series of webinars to inspire Year 11 /Grade 10 and Lower Sixth students to apply to Cambridge. You'll find out about all things Cambridge with anecdotes and stories from our student ambassadors to help you decide if Cambridge is right for you. Teachers, parents and supporters are welcome in week one for webinars that will give them all the tools they need to support anyone considering applying to Cambridge.

日期：1 月 30 日起系列活动

Date: Multiple sessions starting 30 January. Booking is open now.

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

---

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | [www.huilieducation.cn/hangzhou-school](http://www.huilieducation.cn/hangzhou-school)



WELLINGTON COLLEGE  
HANGZHOU  
惠灵顿杭州校区

UNIVERSITY OF  
OXFORD



牛津大学的国际招生团队将在 2023 年为计划申请英国，特别是申请牛津大学的学生举办一系列现场和预先录制的网络研讨会。为满足身处不同时区的学生的需求，学校将在活动期间每天重复开展研讨会。2023 年 1 月 25 日，学校将以牛津大学介绍为题开启首场分享会。届时您将有机会现场提出问题或将您的问题填写在报名表中。除了学生，我们也诚挚地邀请学生家长或监护人一起参与研讨会。

Oxford University's international recruitment team is running a series of live and pre-recorded webinars in 2023 for students considering applying to the UK in general and Oxford in particular. They will repeat daily sessions to cater to those in different time zones. They begin on 25 January 2023 with an Introduction to the University of Oxford. There will be an opportunity to ask questions (you can also add questions to your booking form). Parents/guardians are welcome to join these sessions with you.

日期：多个时间段，具体参考活动页面

Date: Various

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**